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PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi 04.decembrie.2024 la sediul Primăriei comunei Apateu cu  ocazia întrunirii în 

şedinţă ordinară a Consiliului local al comunei Apateu judeţul Arad 
 

 
 

Şedinţa s-a convocat în baza Dispoziţiei nr. 92/28.11.2024 a primarului comunei Apateu 
privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului local al comunei Apateu, conform art. 134, 
alin. (1), lit. a) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
cu modificările și completările ulterioare și se desfășoară la sediul Primăriei comunei Apateu din 
localitatea Apateu nr. 364, județul Arad. 

Înainte de a trece la procedurile legale privind desfășurarea ședinței consiliului local, 
secretarul general al comunei Apateu aduce la cunoștința participanților prevederile 
Regulamentului (UE)2016/679 al Parlamentului European şi al Consiliului din 27 aprilie 2016 
privind protecţia persoanelor fizice în ceea ce priveşte prelucrarea datelor cu caracter personal 
şi privind libera circulaţie a acestor date şi de abrogare a Directivei 95/46/CE (Regulamentul 
general privind protecţia datelor), precum și prevederile art. 138, alin. (2), lit. c) din Ordonanța 
de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, coroborat cu art. 27, alin. (2), lit. c) din Anexa nr. 2 la Ordinul Ministerului Dezvoltării, 
lucrărilor Publice și Administrației nr. 25/2021 pentru aprobarea modelului orientativ al 
statutului unității administrativ-teritoriale, precum și a modelului orientativ al regulamentului 
de organizare și funcționare a consiliului local, față de posibilitatea cetățenilor cu domiciliul sau 
reședința în comuna Apateu de a asista la ședințele consiliului local. 
 În continuare secretarul general al comunei face prezenţa consilierilor prin apel nominal 
constatându-se că sunt prezenţi 12 consilieri din totalul 13. Absentează domnul consilier Culda 
Ionel-Daniel. Există cvorumul necesar pentru desfăşurarea şedinţei şi adoptarea de hotărâri. 
 După terminarea procedurii privind prezenţa consilierilor se trece la alegerea 
preşedintelui de şedinţă. Se fac propuneri, domnul Rus Daniel propune pe domnul Valcan 
Adrian-Ionel. Nu mai sunt alte propuneri. Se supune la vot deschis prin ridicarea mâinii, cu 
unanimitate de voturi, 12 voturi „pentru” domnul Valcan Adrian-Ionel este ales preşedinte de 
şedinţă.   
 Domnul secretar general Botaș Ioan informează consiliul local că potrivit art. 123 din 
OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
președintele de ședință este ales pe o perioadă de cel mult 3 luni, acesta conduce ședințele 
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consiliului și semnează hotărârile adoptate de acesta. Președintele de ședință este ales, prin vot 
deschis cu majoritate simplă, pentru ședința curentă, urmând a fi ales un alt consilier la 
viitoarea ședință. Totodată vreau să mai informez consiliul local că la aprobarea prin vot a 
următoarelor: alegerea președintelui de ședință, aprobarea procesului-verbal al ședinței 
anterioare și aprobarea ordinii de zi, care sunt situații procedurale prevăzute de regulamentul 
de organizare și funcționare al consiliului local, nu constituie hotărâre a consiliului local ca act 
administrativ, menționare acestor situații procedurale, precum și rezultatul votului se fac 
obligatoriu în procesul-verbal al ședinței, conform art. 27 alin. (22) din anexa la Regulamentul 
de organizare și funcționare a Consiliului local al comunei Apateu aprobat prin HCL Apateu nr. 
19/2021. 
 În continuare preşedintele de şedinţă dă cuvântul secretarului general al comunei 
pentru a supune votului consilierilor procesul-verbal al şedinţei anterioare care a fost pus la 
dispoziţia consilierilor, în timp util, pentru a fi studiat, conform art. 138, alin. (15) din Ordonanța 
de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, cu mențiunea că procesul-verbal al şedinţei anterioare dacă nu a fost comunicat 
consilierilor locali odată cu documentul de convocare se regăsește pe masă înainte de 
începerea ședinței în plen. 
 Se supune la vot deschis prin ridicarea mâinii, cu unanimitate de voturi, 12 voturi 
”pentru” este aprobat procesul-verbal al şedinţei anterioare aşa cum a fost întocmit şi 
formulat. 
 Astfel, după aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare se semnează procesul-
verbal de numerotare, închidere și sigilare a dosarului ședinței ordinare din data de 07.11.2024. 
 Totodată, domnul Botaș Ioan, secretarul general al comunei, atrage atenția mebrilor 
consiliului local despre situațiile de incompatibilități și situațiile de conflict de interese 
prevăzute de lege. 
 Invitaţi şi participanţi la şedinţă: domnii Malița Ioan din Apateu nr. 185B, Malița Petru 
din Apateu nr. 185B, Botaș Dănuț din Apateu nr. 195, Bule Ionel din Apateu nr. 455, Stana Ionel-
Constantin din Apateu nr. 197, Popa Ioan din Apateu nr. 288, Horne Cornel-Gheorghe din 
Apateu nr. 301A, Petrehele Dorel-Florin din Apateu nr. 393. 
 Domnul Botaș Ioan, secretarul general al comunei Apateu, având în vedere 
evenimentele de la ședințele anterioare, aduce la cunoștința președintelui de ședință despre 
faptul că participanții la ședință, alții decât consilierii și persoane interesate, care au cereri 
depuse la consiliul local, respectiv cetățenii comunei, nu pot să ia cuvântul decât dacă au un 
interes în problema supusă dezbaterii consiliului local, au posibilitatea de a asista la dezbaterile 
ce au loc în cadrul ședinței, conform prevederilor, art. 138, alin. (2), lit. c) din Codul 
administrativ aprobat prin Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019, cu modificările și 
completările ulterioare și art. 27, alin. (5) teza II din Anexa nr. 2 la Ordinul nr. 25/2021 al 
Ministerului Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației, pentru aprobarea modelului 
orientativ al statutului unității administrativ-teritoriale, precum și a modelului orientativ al 
regulamentului de organizare și funcționare a consiliului local, astfel cum a fost aprobat de 
Consiliul local al comunei Apateu prin Hotărârea nr. 19/2021. 
 Domnul Valcan Adrian-Ionel, consilier, președinte de ședință întreabă dacă se poate 
trece la aprobarea ordinii de zi? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, solicită consiliului local suplimentarea ordinii de zi, 
conform art. 135, alin. (8) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, cu următoarele proiecte: 
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 1. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL Apateu nr. 85/18.10.2024 privind 
acordarea facilităților fiscale pentru contribuabilii de pe raza UAT comuna Apateu în 
conformitate cu OUG nr. 107/2024. 
 2. Cererea nr. 5397/02.12.2024. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - am stabilit ca orice cerere trebuie să ne fie comunicată 
din timp pentru a putea analiza. 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - să o citim numai și stabiliți. 
 Nu mai sunt alte propuneri de introducere pe ordinea de zi. 
 Domnul secretar general Botaș Ioan aduce la cunoștința președintelui de ședință faptul 
că un participant, respectiv domnul Bule Ionel din Apateu nr. 455 (declară nr. 341) filmează cu 
telefonul ședința de consiliu. Domnul consilier Botaș Florea-Radu - să filmeze că suntem 
persoane publice, care-i problema?! 
 Domnul consilier Valcan Adrian-Ionel - nu s-a oprit niciodată, eu nu-l pot opri, sunt la 
prima ședință. 
 Domnul secretar general Botaș Ioan - atrag atenția că domnul mai suscitat nu este 
abilitat de lege să filmeze iar dacă filmarea ajunge în spațiu public, respectiv pe pagina acestuia 
de Facebook sau YouTube voi face plângere la Autoritatea Națională de Supreveghere a 
Prelucrării Datelor cu Caracter Personal. 
 (...) 
 Preşedintele de şedinţă, supune votului consilierilor ordinea de zi a şedinţei ordinare, 
conform prevederilor art. 135, alin. (7) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. Se supune la vot deschis 
prin ridicarea mâinii, cu unanimitate de voturi, 12 voturi „pentru” este aprobată următoarea 
 

ORDINE DE ZI : 
 

 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului anual de execuție al bugetului 
comunei Apateu, județul Arad, pe anul 2024, trimestrul III. 

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al comunei 
Apateu pentru anul 2024. 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și a statului de funcții al 
aparatului de specialitate al Primarului comunei Apateu, județul Arad. 

4. Proiect de hotărâre privind modificarea Contractului de Delegare a Gestiunii 
Serviciului de alimentare cu apă și de canalizare prin Actul Adițional nr. 27.  

5. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL Apateu nr. 85/18.10.2024 privind 
acordarea facilităților fiscale pentru contribuabilii de pe raza UAT comuna Apateu în 
conformitate cu OUG nr. 107/2024. 
 6. Cereri și petiții adresate Consiliului local al comunei Apateu. 
 7. Diverse. 
 

 Se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe ordinea de zi : 
 
 Nici un consilier nu își anunță interesul personal pe care îl are la adoptarea hotărârilor în 
vederea consemnării în mod obligatoriu în prezentul proces-verbal al ședinței, conform art. 228, 
alin. (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare.  
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 Punctul 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului anual de execuție bugetului al 
comunei Apateu județul Arad pe anul 2024 trimestrul III. - inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - vreau să aduc la cunoștință, înainte de a trece la 
acest punct, cum facem noi ședințele de comisii de specialitate, am fost sunat mult mai târziu 
de către președintele de comisie ... 
  (...) - discuții care nu au legătură cu PH. 
 Discuții pe marginea materialului prezentat: 
 Domnul secretar general Botaș Ioan - vreau să aduc la cunoștința domnului primar și 
domnilor consilieri că contul de execuție al bugetului pe acest trimestru trebuia aprobat în luna 
octombrie, conform art. 49, alin. (12) din Legea nr. 273/2006, legea finanțelor publice locale, cu 
modificările și completările ulterioare, după cum bine se precizează în raportul de specialitate și 
referatul de aprobare, dar nu se respectă. Acum trebuia să se aprobe contul de execuție pe 
trimestrul IV al anului în curs, cineva nu-și face treaba, cineva de la contabilitate. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - am niște întrebări aici, cheltuieli cu fii satului, 600 
milioane, nu am fost informat, nu s-a spus de fonduri, nu pot fi de acord, de unde s-au luat 
banii?!  
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - dacă aveți neclarități doamna contabilă vă poate 
ajuta. 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - nu am hotărât noi să se cheltuie aceste sume, nu 
pot fi de acord. 
 (...) Domnul consilier Mișca Teodor - întrebați cum am făcut ședința de comiei (!!!). 
Avem cheltuieli cu podețele ... trebuia să ne ceri părerea, ce și cum trebuie să se facă... e 
normal să facem așa (...). Trei, explică cum la alții există poduri și la alții nu?!!! Nu pot fi de 
acord cu plățile. Trece la asfalt... am protestat la acestea... nu pot fi de acord cu aceste lucrări 
(...) se adresează primarului... Mai am câteva ... dar nu mai zic. 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu -arată că dreptul la informații e garantat dar noi nu-l 
avem... nu suntem informați cu nimic ... 
 Domnul consilier Mișca Teodor - nu am avut materialele, acum le-am cerut de la domnul 
Fărcuț, să le văd și eu. 
 Domnul secretar general Botaș Ioan - documentele pentru comisii au fost comunicate în 
data de 22.11.2024 iar către consilieri în data de 28.11.2024 sub semnătură de primire. 
 (...) 
 Domnul consilier Stana Stelian-Dumitru - domnule primar ordinea în care s-au executat 
podurile? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - cerințele... 
 Intervine domnul Mișca Tedor și domnul Botaș Florea-Radu, li se atrag atenția că nu au 
cuvântul, să se respecte regulile și legile, domnul Botaș Florea-Radu spune ”lasă legile”. 
 (...) 
 Domnul consilier Stana Stelian-Dumitru - trebuieau făcute întro ordine, așa putem face 
și curățenie, să se ia pe străzi să putem face și curățenie în sat, e un haos mare în sat, la fiecare 
există lemne pe străzi, balast ... 
 (...) 
 Se supune la vot: 
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Domnul consilier Valcan Adrian-Ionel, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu 7 voturi ”pentru” , 5 voturi ”împotrivă” domnii 
Mișca Teodor, Botaș Florea-Radu, Bota Adrian-Florin, Stana Stelian-Dumitru, o abținere care se 
contabilizează la vot împotrivă, domnul Valcan Adrian-Ionel, este adoptată Hotărârea nr. 
91/2024. 
 Punctul 2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al 
comunei Apateu pentru anul 2024.- inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Discuții pe marginea proiectului de hotărâre și a materialelor prezentate: 
 (...) Intervine domnul Mișca Teodor dar discuția nu are legătură cu acest punct. 
 Nu sunt discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Valcan Adrian-Ionel, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 12 voturi ”pentru” este 
adoptată Hotărârea nr. 92/2024. 
 Punctul 3. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și a statului de funcții al 
aparatului de specialitate al Primarului comunei Apateu, județul Arad. 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Discuții pe marginea proiectului de hotărâre și a materialelor prezentate: 
 Domnul consilier Mișca Teodor - eu aș ruga pe cineva să ne prezinte, Florin... sunteți în 
fața mea, de aceea întreb, ne puteți prezenta? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - ce să-ți prezinte ei, prezintă-le tu că ești mai vechi. 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - este inițiator de proiect. 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - ce să vă prezint?! Aveți în față. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - să ne traducă cineva ce este aici? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - discuții cu organigrama, ce neclarități ai domnu 
Mișca? Spune să știu să-ți răspund. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - cum ai ajuns la concluzia că asta e cea mai bună 
variantă de organigramă? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - am două hârtii de la Prefectură prin care sunt obligat 
să iau măsuri de reducere a posturilor, aveți acolo toate elementele sunt scrise, se pot citi. 
 Domnul consilier Stana Stelian-Dumitru - noi am cerut în comisie retragere de pe 
ordinea de zi a acestui punct. 
 Domnul secretar general Botaș Ioan - nu se poate cere de o comisie de specialitate 
retragerea unui punct de pe ordinea de zi, a aunui proiect de hotărâre, care are un inițiator, în 
speță primarul comunei. 
 (se continuă discuțiile față de comisia de specialitate, care acordă sau nu aviz proiectului 
de hotărâre nu retrage puncte de pe ordinea de zi... intervine iar domnul Mișca...) 

În continuare domnul secretar general arată că reducerea respectivă este dată de lege 
nu de hârtiile de la Prefectură, art. XVII alin. (8) din Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri 
fiscal-bugetare pentru asigurarea sustenabilității financiare a României pe termen lung. 

(...) 
Domnul consilier Mișca Teodor - insistă, în continuare și prezintă toată organigrama... și 

alte chestii care nu au legătură cu punctul înscris pe ordinea de zi... 
(...) 
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 Se trece la vot: 
Domnul consilier Valcan Adrian-Ionel, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 

ridicarea mâinii și nominalizarea consilierilor care sunt împotrivă: Valcan, Botaș, Bota, Stana, 
Andor, Vujdeu (abținere), Fărcuț, Rus, Mang (abținere), Mișca, Haneș, Tulcan. 

 Cu, 12 voturi ”împotrivă” proiectul de hotărâre este respins, nu este adoptat.  
 Punctul 4. Proiect de hotărâre privind modificarea Contractului de Delegare a Gestiunii 
Serviciului de alimentare cu apă și de canalizare prin Actul Adițional nr. 27. - inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Discuții pe marginea proiectului de hotărâre și a materialelor prezentate: 
 Nu sunt discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Valcan Adrian-Ionel, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 12 voturi ”pentru” este 
adoptată Hotărârea nr. 93/2024. 
 Punctul 5. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL Apateu nr. 85/18.10.2024 privind 
acordarea facilităților fiscale pentru contribuabilii de pe raza UAT comuna Apateu în 
conformitate cu OUG nr. 107/2024.- inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Discuții pe marginea proiectului de hotărâre și a materialelor prezentate: 
 Nu sunt discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Valcan Adrian-Ionel, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 12 voturi ”pentru” este 
adoptată Hotărârea nr. 94/2024. 

Punctul 6. Cereri și petiții adresate Consiliului local al comunei Apateu. 
- cererea nr. 4878/11.11.2024 a domnului consilier Mișca Teodor care solicită înscrierea 

lui în Comisia nr. 1 a Consiliului local. 
Domnul consilier Mișca Teodor - vreau să fac parte din comisia nr. 1 să suplimentăm 

numărul de membri, dacă cererea mea nu se aprobă o să fac un memoriu către Prefectură în 
care o să contest felul în care s-a făcut alegerea comisiilor de specialitate.  

(...) 
Se supune la vot solicitarea domnului Mișca Teodor, sunt 5 voturi ”pentru”, respectiv 

domnii Valcan Adrian-Ionel, Mișca Teodor, Botaș Florea-Radu, Bota Adrian-Florin și Stana 
Stelian-Dumitru, 7 voturi ”împotrivă”, cererea nu se aprobă. 

- cererea nr. 5035/14.11.2024 a Hulber Emil-Gheorghe din Salonta, reprezentant al 
firmei ADSE OIL SRL Batăr care solicită concesionarea/vânzarea unei suprafețe de 563 mp., 
teren situat între cântar și garajele fostului CAP pentru instalarea unui container pentru 
carburanți tip Smart. 

Domnul consilier Botaș Florea-Radu - care este situația acelui teren, dacă nu se poate 
acolo să-i dăm în altă parte să poată trece cu animalele. 

Intervin cetățenii participanți la ședință (...). 
Se supune la vot, 12 voturi ”pentru” închiriere, cu toate că soliciatrea este pentru 

concesionare sau vânzare a terenului. 
- cererea nr. 5060/15.11.2024 a SC PETROLINE RAFINARE SRL care solicită în 

concesionare mai multe terenuri. 
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Se expun tot felul de păreri, se explică ce vrea, se dorește o perdea de pomi, o zonă de 
protecție forestieră. 

Discuții: intervin cetățenii participanți... (...) 
Dialogul cu cetățenii nu se consemnează în procesul-verbal. 
Domnul consilier Botaș Florea-Radu - ce certitudine avem noi că e afacere în Apateu 

când firma nu este din Apateu ... se discută în contradictoriu cu domnul consilier Andor Ioan-
Florin, câte acțiuni are el în firmă ... intervine și domnul Mișca Teodor ... Eu nu dau teren la o 
firmă din Botoșani ...  

Discuțiile degenerează ... 
Domnul consilier Rus Daniel - eu propun să mergem la fața locului să vedem ce e acolo, 

să facem o comisie. 
Domnul consilier Andor Ioan-Florin - propun să amânăm. 
Discuțiile degenerează din nou ... 
Domnul consilier Botaș Florea-Radu - nu poți îngrădi pe Malița Petru care are investiție 

pe persoană fizică, mai mare decât ce are Stelian acolo, am fost eu acolo afară, întâmplător a 
lucrat ginerele meu acolo la el, și am văzut ce are acolo făcut pe persoană fizică nu ce are 
Stelian pe nu știu ce (?!). 

Se poartă în continuare dialog cu cetățenii participanți, discuții care degenerează în 
strigăte ... Nu se consemnează în procesul-verbal. 

(...) 
Se supune la vot, cu 10 voturi ”împotrivă” și 2 voturi ”pentru” cererea nu se aprobă. 
- solicitarea nr. 620/1/9.09.2024 a Scolii Gimnaziale ”Gheorghe Popovici” Apateu 

înregistrată la Primăria comunei Apateu sub nr. 5320/28.11.2024, prin care se solicită 
desemnarea persoanei din consiliul local care să facă parte din consiliul de administrație. 

Se fac propuneri: 
Domnul consilier Botaș Florea-Radu propune pe domnul Valcan Adrian-Ionel. 
Domnul consilier Mang Ioan-Stelian propune pe domnul Andor Ioan-Florin. 
Se supune la vot: prima propunere este 5 ”pentru”, respectiv domnii Mișca, Botaș, Bota, 

Stana, Valcan 7 ”pentru” a doua propunere, respectiv domnii Mang, Haneș, Fărcuț, Andor, 
Vujdeu, Rus, Tulcan. Se va comunica reprezentantul consiliului local în consiliul de administrație 
al școlii. 

- cererea nr. 5397/02.12.2024 a Zaharia Diana din Berechiu nr. 217 solicită o stație de 
autobuz în zona Băcăniei pentru muncitori. 

Domnul consilier Mișca Teodor - creem precedent, de ce discutăm cereri care nu ne-au 
fost comunicate din timp, trebuia să ajungă la comisii, putem lăsa cererea pe ședința viitoare și 
să te apuci de treabă, se creează precedent... 

(...) 
Se supune la vot, 12 voturi ”pentru”. 

 7. Diverse. 
 Cetățenii participanți solicită să spună primarul ce proiecte s-au făcut, etc... Domnul Bule 
Ionel, fost consilier, insistă, secretarul general îi aduce la cunoștință că nu se va consemna în 
procesul-verbal nimic,am adus la cunoștința președintelui de ședință acest fapt iar domnul 
Botaș a spus că nu contează legea, să facă solicitare scrisă primarului, prin registratură. 
Intervine domnul Botaș Florea-Radu care spune că dacă pleacă dosarul de ședință la prefectură 
și nu este bine ne atrage atenția că nu s-a făcut bine și spune că nu s-a făcut corect, revotați, ce 
atâta lucru, asta e transparența... 
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 Discuțiile degenerează (...) 
 Cetățenii participanți intră în discuții ...  
 Domnul consilier Stana Stelia-Dumitru - cu recepția la căminul cultural, s-a făcut 
recepția? Când se vor repara greșelile? Trebuie să refacă, căminul arată întrun fel în care nu ni-l 
dorim. 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - se va reface de către constructor. 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - vin cu propunerea când ne vin materialele de 
ședință să venim și să ne întâlnim toți, să fixeze de la primărie... sau să fim anunțați din timp. 
 Domnul secretar general Botaș Ioan - aș dori să vă spun că nu de maniera asta se 
conduce o ședință, vă rog să citiți materialul pe care vi l-am comunicat, atenție cu atribuțiile ce 
le aveți în calitate de președinte de ședință, de președinte de comisie, de secretar de comisie, 
cu transparența, nu este transparență că vine cetățeanul și strigă aici sau altul care ne filmează 
și ne pune pe Facebook, există pârghii legale și legea primează nu altceva. Mulțumesc. 
 Președintele de ședință închide lucrările ședinței. 

 
 Notă: Există posibilitatea ca unele proiecte de hotărâri să fi suferit modificări în timpul 
ședinței, de aceea hotărârea adoptată nu va mai avea conținutul fidel reflectat din proiectul de 
hotărâre. Membrii consiliului local fiind de acord cu aceste modificări. 
 În conformitate cu prevederile art. 243, alin. (1), lit. f) din Ordonanța de urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
secretarul general al comunei asigură întocmirea procesul-verbal al ședințelor consiliului local și 
redactarea hotărârilor consiliului local. 
 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                                    
Adrian-Ionel VALCAN 

 
 
 
 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI APATEU, 
Jurist Ioan BOTAȘ 


